
Protokół Nr IV/10 
 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 22 grudnia 2010 roku odbytej w Sali Urzędu 
                                              Miejskiego , Stary Rynek 1.

Ustawowy stan Radnych   - 21
Obecnych na sesji             -  20
     Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad  IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołów z I, II Sesji Rady Miejskiej.
4. Rozpatrzenie uchwał: 
   1/ w sprawie wstąpienia kandydata  Jana Kośmidra na miejsce Radnego Krzysztofa Jana 
       Kalińskiego w związku z wygaśnięciem mandatu,
   2/ w sprawie wstąpienia kandydata Roberta Wilka na miejsce Radnego Bogusława 
       Bończaka w związku z wygaśnięciem mandatu,
   3/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej 
       w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania,
   4/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
       Miejskiej w Łowiczu,
   5/ w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu 
       na  2011 rok,
  6/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza.
  7/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2010 rok,
  8/ w sprawie określenia opłat za przyjęcie odpadów komunalnych na miejskie składowisko
      odpadów  i za przyjęcie nieczystości ciekłych do punktu zlewnego miejskiej oczyszczalni 
      ścieków,
  9/ w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 
      za usługi związane z odbieraniem z terenu nieruchomości odpadów komunalnych 
      i opróżnianiem zbiorników  bezodpływowych  i transportu nieczystości ciekłych,
10/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 
      stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza,
11/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach
      zawartych na czas oznaczony do 3 lat w tymi samymi stronami, których przedmiotem 
      są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza,
12/ zmieniająca Uchwałę w sprawie przedłużenia okresu obowiązywania taryf zbiorowego 
      zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla miasta Łowicza, 
13/ w sprawie dopłat do wybranych taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 
      zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla miasta Łowicza,
14/ w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miasto Łowicz do Zgromadzenia Związku
      Międzygminnego „Bzura”,
15/ w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miasto Łowicz do Zgromadzenia Związku
      Międzygminnego „Bzura”.
5.Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dotycząca zgłoszonych żądań wynikających
    z art. 36  ust.1-3  i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art.37 ust.6 i 7  
    ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i  zagospodarowaniu przestrzennym 
    ( Dz. U. z 2003 roku Nr 80 poz.717 z poźn. zm.)
 6. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok .
 7. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
 8. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
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 9. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej .
10.Zakończenie obrad IV Sesji Rady Miejskiej.

Ad. 1. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny H. Zasępa.
Powitał Radnych, zaproszonych gości, Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 
Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka, Zastępcę Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnych Pana Jana Gładysa,  Zastępcę Komendanta Policji Pana 
Andrzeja  Rokickiego,  Przewodniczących  Zarządu  Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię 
Więckowską,  Skarbnika  Miasta  Pana Arkadiusza  Podsędka,  Panią  Radcę Prawnego Panią 
Katarzynę Kranik - Saleh, Naczelników Wydziału, pracowników Urzędu Miejskiego 
i przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych jest 
20 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad IV Sesji został przesłany 
wszystkim  zaproszonym wraz z projektami uchwał.
Radny R. Wójcik - poinformował, że jest w posiadaniu pisma Rady Rodziców z Przedszkola 
Nr 7 w Łowiczu z dnia 24 listopada 2010 roku skierowanego do Burmistrza Miasta 
a przekazanego do wiadomości do Rady Miejskiej. Zaproponował, aby w sprawach różnych 
przedstawiono Radnym treść pisma wraz z udzieloną odpowiedzią.
Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził  zgodę, aby w sprawach różnych wprowadzono 
informację o treści pisma i odpowiedź udzieloną Radzie Rodziców Przedszkola Nr 7.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie porządku obrad .
                       17 „za” , 0 „ przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad IV Sesji został przyjęty bez 
zmian.

Ad.3.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Sekretarzem I, II Sesji  była Radna 
Wanda Białas. Protokóły są wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz na Sali obrad.  
Można zapoznać się z treścią oraz zgłosić swoje uwagi.
            Sekretarz Sesji oraz pozostali Radni uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono Protokóły zostają 
przyjęte bez zmian.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował na Sekretarza IV Sesji  Radnego Tomasza 
Charążkę, który nie wyraził zgody.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radnego Dariusza Dzika, który wyraził 
zgodę.

Ad.4. 
1/ Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata  Jana Kośmidra na miejsce 
    Radnego Krzysztofa Jana Kalińskiego w związku z wygaśnięciem mandatu - 
    przedstawił  Radny Władysław Michalak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.
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                                    / stanowi załącznik /
                                    Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                 17 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jednogłośnie podjęto 
                                 U c h w a ł ę  Nr IV/11/2010
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu Radnego  zgodnie z art.23 a ust.1 ustawy o samorządzie gminnym należy złożyć 
ślubowanie.
Wszyscy Radni powstali a  Przewodniczący  Rady Miejskiej odczytał treść ślubowania. 
                                       / stanowi załącznik / 
Radny Jan Kośmider złożył ślubowanie, poprzez wypowiedzenie słowa „ Ślubuję”

2/Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata Roberta Wilka na miejsce Radnego 
Bogusława  Bończaka w związku z wygaśnięciem mandatu -  przedstawił  Radny 
Władysław Michalak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.
                                        / stanowi załącznik /
                                    Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                 17 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jednogłośnie podjęto 
                                 U c h w a ł ę  Nr IV/12/2010
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu Radnego  zgodnie z art.23 a ust.1 ustawy o samorządzie gminnym należy złożyć 
ślubowanie.
Wszyscy Radni powstali a  Przewodniczący  Rady Miejskiej odczytał treść ślubowania. 
                                       / stanowi załącznik / 
Radny  Robert Wilk złożył ślubowanie, poprzez wypowiedzenie słowa „ Ślubuję”
Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował nowo wybranym Radnym, życząc owocnej 
współpracy w Radzie Miejskiej.

3/ Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych Komisji 
Rady Miejskiej  w Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów 
działania - przedstawił  Radny  Władysław Michalak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.
                                        / stanowi załącznik /
                                    Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                 19 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jednogłośnie podjęto 
                                 U c h w a ł ę  Nr IV/13/2010
4/Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu - przedstawił  Radny Władysław Michalak 
                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.
                                        / stanowi załącznik /
                                    Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                 19 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jednogłośnie podjęto 
                                 U c h w a ł ę  Nr IV/14/2010

3



5/ Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej  w Łowiczu na  2011 rok - przedstawił Radny Tadeusz Żaczek  Przewodniczący 
Komisji.                    /stanowi załącznik / 
Burmistrz Miasta zaproponował, aby wypracowanie opinii o wykonaniu budżetu miasta 
za 2010 rok przełożyć z  miesiąca kwietnia na miesiąc czerwiec. 
Natomiast na miesiąc kwiecień, aby wprowadzić kompleksową kontrolę O S i R w Łowiczu.
Pan A. Podsędek - Skarbnik Miasta - poinformował, że rozpatrzenie sprawozdania 
z wykonania budżetu miasta za 2010 rok następuje zgodnie z nową ustawą  o finansach 
publicznych do 30 czerwca 2011 roku.
W terminie do 30 marca 2011 roku mogą być Radnym dostarczone materiały opisowe 
z zakresu budżetu miasta, natomiast  pozostałe sprawozdania, bilanse rachunków i strat oraz 
sprawozdania finansowe jednostek mogą być dostarczone do końca maja 2011 roku.
Do końca czerwca 2011 roku muszą być zatwierdzone sprawozdania z wykonania budżetu 
i zatwierdzone sprawozdania finansowe.
Radny T. Żaczek - stwierdził, że można dokonać zamiany tematów z miesiąca czerwca 
na miesiąc kwiecień 2011 roku.
Radny H. Zasępa - zwrócił uwagę, że należy wcześniej ustalić dokładną datę oraz  skład 
zespołu kontrolnego.
Radny M. Trzoska -zwrócił się z zapytaniem, czy będą zakończone rozrywki halowej do 
czasu zaplanowanej kontroli.
Radny H. Zasępa - stwierdził, że rozrywki będą zakończone.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
                                 20 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jednogłośnie podjęto 
                                 U c h w a ł ę  Nr IV/15/2010
6/Projekt uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza - 
     przedstawił  Przewodniczący Rady Miejskiej H. Zasępa.
                                            / stanowi załącznik /
 Radny H. Zasępa - poinformował, że zgłosił wniosek o ustalenie wynagrodzenia na 
 poziomie wynagrodzenia  w poprzedniej kadencji.
                                                / stanowi załącznik /
Radny H.Zasępa - poinformował, że Burmistrz Miasta w poprzedniej kadencji pozyskał 
bardzo dużą ilość środków zewnętrznych,  ponad 44 miliony złotych.
         Szczegółowy wykaz pozyskanych środków finansowych  znajdują się jako załącznik 
przy oryginale Protokółu z Sesji.
                                               / stanowi załącznik / 
Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował o zarobkach Wójtów i Prezydentów 
Wójtów  w ościennych gminach  i miastach.
Z zebranych informacji wynika, że w poprzedniej kadencji  Prezydent Skierniewic zarabiał 
12.364 złote, Burmistrz Rawy Mazowieckiej - 10.460 złotych, Kutna - 12.300 złotych , 
Łęczycy - 9.220 złotych , Środy Wielkopolskiej - 13.129 złotych.
Stwierdził, że dokonał przeliczenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza  w 
przeliczeniu na 1 mieszkańca, które wynosiło na 1 mieszkańca 60 groszy  w Środzie 
Wielkopolskiej, natomiast w Łowiczu wynosi 39 groszy.
Radny R. Wójcik -  stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym  z  art.18 ust.2 
pkt.2 z której  wynika, że do wyłącznej właściwości rady gminy należy między innymi 
ustalenie wynagrodzenia dla  Burmistrza i Wójta Gminy.
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Radny R. Wójcik - poinformował, że zgodnie z art.8 ust.2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r.
o pracownikach samorządowych  oraz Rozporządzenia Rady Ministrów  z dnia 18 marca 
2009 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych z których  ( tabela Nr 3) 
wynikają  stawki,  jakie może otrzymać Burmistrz Miasta lub Wójt Gminy w zależności 
od liczby mieszkańców.
Stwierdził, że proponowane stawki przez Przewodniczącego Rady są  prawie na 
maksymalnym poziomie.
Stwierdził, że Rada Ministrów przy ustaleniu stawek uwzględniła ilość mieszkańców, jaką 
zarządza dany Wójt czy Burmistrz Miasta. 
Można brać pod uwagę między innymi poziom bezrobocia, lub ilość środków 
przeznaczonych na inwestycje, czy poziom zadłużenia.
Poinformował, że jako radny będzie głosował przeciwko uchwale, ponieważ  w najbliższych 
latach należy wprowadzać pewne oszczędności i należy zaczynać od siebie.
Radny R. Wilk - zwrócił uwagę na fakt, że Burmistrz Miasta bardzo wiele zrobił dla miasta 
zwłaszcza z zakresu sportu,  znacznie więcej niż poprzedni Burmistrzowie poprzez  ostatnie 
kadencje.
Radny L. Plichta -  stwierdził, że wynagrodzenie Burmistrza Miasta jest na odpowiednim 
poziomie. Mieszkańcy Miasta Łowicza popierają działania Burmistrza Miasta ,o czym 
świadczy duża ilość głosów uzyskanych w  wyborach.
Radna J. Głowacka - stwierdziła, że poprzedni Burmistrzowie Miasta nie pozyskali tak 
wysokich kwot środków unijnych, jak obecny Burmistrz w poprzedniej kadencji.
W obecnej kadencji należy podejmować działania mające na celu pozyskiwanie inwestorów.
Radny R. Szmajdziński - stwierdził, że pozyskanie środków unijnych jest tylko jednym 
z argumentów. W Piotrkowie Trybunalskim pozyskano na kulturę ponad 120 milionów 
złotych. Wiele inwestycji wykonano z zakresu sportu, chociaż można mieć zastrzeżenia, co 
do jakości tych inwestycji. Rada Ministrów przy ustalaniu poziomu wynagrodzenia brała pod 
uwagę liczbę mieszkańców co jest słuszne, ponieważ inaczej rządzi się miastem 30.000 
a inaczej 100.000. Radny zwrócił uwagę, że w poprzednich kadencjach nie było  możliwości 
pozyskania środków finansowych unijnych.
Radny G. Michalak - stwierdził, że argumentów za podwyżką lub przeciw może być dużo.
Ważne jest pozyskiwanie środków unijnych, ale niedługo mogą się skończyć takie 
możliwości. Poparcie w wyborach dla Burmistrza jest ważne, ale każdy sondaż 
przeprowadzony wśród mieszkańców może być inny.
Stwierdził, że należy liczyć się w najbliższych latach z trudniejszą sytuacja gospodarczą 
a Burmistrz Miasta powinien zasygnalizować to w pewnej obniżce własnego wynagrodzenia. 
Przedsiębiorcy będą musieli obniżać koszty wynagrodzeń,  ponieważ rosnąć będą koszty 
stałe. W najbliższym okresie będą podejmowane trudne decyzje o podwyżce opłat za wywóz 
śmieci czy innych opłat. Stwierdził, że jako radny wstrzyma się od głosu.
   Opinię Komisji Społecznej - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Radna G.  Sobieszek
   Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                                                             Radny L. Plichta.
   Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                                           Radny J. Haczykowski.
   Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
                                                            Radna W. Białas.
                                           / stanowią załączniki/
 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie:
                                   14 „za” , 2 „przeciw” , 4 „wstrzymujące”
 Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska podjęła większością głosów  
                                        U c h w a ł ę  Nr  IV/16/2010
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 Pan K.J. Kaliński -Burmistrz Miasta - podziękował za dobre słowa i podjęcie uchwały. 
Stwierdził, że na pewno zapracuje na przyznaną pensję.
 7/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2010 rok - przedstawił 
                                Pan A. Podsędek Skarbnik  Miasta.
                                  / stanowi załącznik / 
Radny  R. Wójcik - zwrócił się z zapytaniem na jaką kwotę zadłużone jest miasto i na jaki to 
stanowi  procent.
Pan A. Podsędek - poinformował, że miasto na koniec 2010 roku będzie zadłużone na kwotę 
22.182.766 złotych, co stanowi 25 % w stosunku do planu dochodu.
Stwierdził, że kwota może ulec zmianie, o ile zostaną umorzone pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska.
     Opinie Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
                                              Radna W. Białas. 
                                         / stanowi załącznik /
 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      20 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/17/2010
8/Projekt uchwały  w sprawie określenia opłat za przyjęcie odpadów komunalnych 
  na miejskie składowisko  odpadów  i za przyjęcie nieczystości ciekłych do punktu 
 zlewnego  miejskiej oczyszczalni ścieków - przedstawił Pan Paweł Gawroński 
                              Naczelnik  Wydziału Spraw Komunalnych.
                                            / stanowią załącznik / 
                                     Pytań i uwag  nie zgłoszono.
        Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                     Radny J. Haczykowski 
        Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
                                        Radna W. Białas
                                      /stanowi załącznik /
 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                            20 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                              U c h w a ł ę   Nr IV/18/2010
 9/Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
 właścicieli  nieruchomości  za usługi związane z odbieraniem z terenu nieruchomości 
 odpadów  komunalnych i opróżnianiem zbiorników  bezodpływowych  i transportu 
 nieczystości  ciekłych -  przedstawił Pan Paweł Gawroński 
                              Naczelnik  Wydziału Spraw Komunalnych.
                                            / stanowi załącznik / 
                                    Pytań i uwag  nie zgłoszono.
    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                       Radny J. Haczykowski.
    Opinię  Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
                                        Radna W. Białas
                                    / stanowią załączniki /
  Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      15 „za” ,  0„przeciw” , 5 „wstrzymujących”
  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/19/2010 
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10/ Projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
 gruntowych  stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza - przedstawił Pan 
               Paweł Gawroński Naczelnik  Wydziału Spraw Komunalnych.
                                       / stanowi załącznik / 
                                    Pytań i uwag  nie zgłoszono.
    Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                       Radny J. Haczykowski.
                                          / stanowią załączniki /
   Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      20 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością 
głosów
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/20 /2010 
11/Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
 po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat w tymi samymi stronami, których 
 przedmiotem  są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta    
 Łowicza- przedstawiła Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydz. Gospodarki Gruntami.
                                         / stanowi  załącznik/
                                     Pytań i uwag nie zgłoszono.
 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                       Radny J. Haczykowski.
                                        / stanowią załączniki /
 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      19 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/21 /2010 
12/Projekt uchwały  zmieniającej Uchwałę w sprawie przedłużenia okresu 
obowiązywania  taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 
ścieków dla miasta Łowicza - przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik 
                            Wydziału Spraw Komunalnych.
                                       / stanowi załącznik / 
                                    Pytań i uwag  nie zgłoszono.
   Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                       Radny J. Haczykowski.
   Opinię  Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
                                        Radna W. Białas
                                    / stanowią załączniki /
  Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      20 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/22 /2010 
13/Projekt uchwały w sprawie dopłat do wybranych taryfowych grup odbiorców usług 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla miasta 
Łowicza - przedstawił Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.
                                       / stanowi załącznik / 
                                    Pytań i uwag  nie zgłoszono.
 Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta  przedstawił Przewodniczący Komisji 
                                       Radny J. Haczykowski .
 Opinię  Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
                                        Radna W. Białas
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                                    / stanowią załączniki /
 Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      20 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/23 /2010 
14/Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miasto Łowicz 
do Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Bzura” - przedstawił Pan P. Gawroński 
                             Naczelnik  Wydziału Spraw Komunalnych.
                                           / stanowi załącznik /
Radny L. Plichta   - zgłosił Radnego   G. Michalaka, który wyraził zgodę.
Radny J. Haczykowski   - zgłosił Radnego R. Szmajdzińskiego, który nie wyraził zgody 
i stwierdził, że jest za funkcjonowaniem Związku, ale nie metodami jego działania.
                                       Więcej kandydatów nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      19  „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/24 /2010 
15/ w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Miasto Łowicz do Zgromadzenia 
Związku  Międzygminnego „Bzura” - przedstawił Pan P. Gawroński 
                             Naczelnik  Wydziału Spraw Komunalnych.
                                           / stanowi załącznik /
Radna W. Białas - zgłosiła Radnego J. Haczykowskiego, który wyraził zgodę.
                                 Więcej kandydatów nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie uchwały:
                                      19 „za” , 0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących”
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie
                                      U c h w a ł ę   Nr IV/25 /2010 
Ad.5.

Informację Burmistrz Miasta Łowicza dotyczącą zgłoszonych żądań wynikających
z art. 36  ust.1-3  i ust.5 oraz wydanych decyzjach na podstawie art.37 ust.6 i 7  
ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i  zagospodarowaniu przestrzennym 
( Dz. U. z 2003 roku Nr 80 poz.717 z poźn. zm.)- przedstawiła Pani Anna Gajewska 
                       Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.
                                       / stanowi załącznik /
                                       Pytań i uwag nie zgłoszono.
 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że informacja została przyjęta do wiadomości.
 
Ad. 6. 
Plan pracy Rady Miejskiej  na 2011 rok  - przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                             Radny H. Zasępa.
                                            / stanowi załącznik /
Radny R. Wójcik - stwierdził, że plan pracy Rady Miejskiej powinien być przedstawiony 
Radnym wcześniej, aby mogli wprowadzić niektóre tematy pod obrady Komisji.
Radny R. Wójcik  i Radny R. Szmajdziński - zgłosili wnioski do planu pracy Rady 
Miejskiej  na 2011 rok. 
                                       / stanowią załączniki /
Radny G. Michalak - zaproponował, aby propozycje Radnego R. Wójcika głosować
pojedynczo poszczególne tematy.
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie wprowadzenia 
dodatkowych tematów do planu pracy Rady Miejskiej na 2011 rok:
W miesiącu lutym 2011 roku:.
1/ Informacja o promocji miasta i regionu  ze szczególnym uwzględnieniem kosztów 
                                            16 „za” , 0 „przeciw „ 1 „ wstrzymujące”
2/ Informacja o działalności MOPS z Łowiczu za 2010 rok oraz planowanych działaniach 
     i potrzebach na 2011 rok,
                                             16 „za” , 0 „przeciw „ 1 „ wstrzymujące”

W miesiącu marcu 2011 roku:
1/ Analiza stanu dróg po okresie zimowym i przedstawienie harmonogramu rzeczowo- 
    finansowego i terminu napraw.
                                             18 „za” , 0 „przeciw „ 2 „ wstrzymujące”
2/Informacja o realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Miejskiego Programu przeciwdziałania Narkomanii oraz Programu 
„Łowicka Karta Dużej Rodziny 3 + i rodziny zastępczej” w 2010 roku.
                                            9 „za”, 0 „przeciw”, 11 „wstrzymujących” 
W miesiącu kwietniu 2011 roku:
1/ Informacja o sytuacji na lokalnym rynku pracy ze szczególnym uwzględnieniem działań 
    na rzecz pozyskiwania inwestorów tworzących nowe miejsca pracy.
                                            14 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 
W miesiącu maju 2011 roku:
1/ Informacja o wykonaniu planów finansowych szkół i przedszkoli miejskich oraz 
pozyskanych środkach finansowych i zewnętrznych źródeł ( w tym: unijnych).
                                           17 „za”, 1„przeciw”, 2 „wstrzymujących” 
W miesiącu czerwcu 2011 roku:
1/ Informacja na temat sytuacji finansowej i organizacyjnej Zakładu Energetyki Cieplnej 
    Spółka z o. o  w Łowiczu.
                                            16 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących” 
 2/ Informacja na temat ulg, odroczeń , umorzeń i rozłożeń płatności na raty zaległości 
    podatkowych i opłat za 2010 rok dla osób prawnych i fizycznych oraz jednostek nie 
    posiadających osobowości prawnej wraz wykazem , kwotami i uzasadnieniem.
                                          14 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 
W miesiącu sierpniu 2011 roku:
1/Informacja o działalności Związku Międzygminnego „Bzura” na rzecz budowy 
Regionalnego Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Piaskach Bankowych
                                           20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
W miesiącu październiku 2011 roku:
1/ Informacja o przygotowaniu miasta do sezonu zimowego.
                                       17 „za”, 0 „przeciw”, 3„wstrzymujących” 
W miesiącu listopadzie 2011 roku:
1/ Ocena  realizacji  inwestycji miejskich oraz przedstawienie planu inwestycyjnego na 2012r. 
                                         5 „za”, 2 „przeciw”, 11 „wstrzymujących” 
Przewodniczący Rady Miejskiej - zaproponował 30 min. przerwy celem wprowadzenia 
dodatkowych tematów do planu pracy Rady na 2011 rok. 
      Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w czerwcu 2011 r. :
1.Informacja i zatwierdzenie sprawozdań finansowych za 2010 rok oraz przyjęcie 
sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Łowicza za 2010 rok.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby w miesiącu listopadzie utrzymać temat:
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Ocena realizacji inwestycji miejskich , ponieważ zamierzenia inwestycyjne na 2012 r. 
zostaną ujęte w projekcie budżetu miasta na 2012 rok.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował dokonanie zmiany w porządku obrad Sesji
i wykreślenie planów pracy poszczególnych Komisji na I półrocze 2011 roku na sesje 
w styczniu po przeanalizowaniu zmiany planów na komisjach w styczniu 2011 roku.
                                 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
Radny M. Trzoska -  zwrócił się z zapytaniem, czy plan pracy Komisji Rewizyjnej 
nie koliduje z  planem pracy Rady Miejskiej.
Radny T. Żaczek - stwierdził, że nie koliduje.
Przewodniczący Rady Miejskiej - zaproponował przegłosowanie planu pracy Rady 
Miejskiej na 2011 rok po wprowadzeniu dodatkowych tematów:
                                    / stanowi załącznik / 
                               20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że plan pracy Rady został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 7. 
Informację o działaniach w okresie między Sesjami przedstawił Pan K. J. Kaliński Burmistrz 
Miasta.
Burmistrz Miasta poinformował, że był to okres spotkań opłatkowych .
W dniu 13 grudnia 2010 roku - odbyła się promocja Roczników Łowickich  w ŁOK,
W dniu 14 grudnia 2010 roku-  podpisano umowę na E- Urząd z firmą z Gdańska.
W dniu 17 grudnia 2010 roku - dokonano otwarcia „ Białego Orlika”
Burmistrz Miasta poinformował, że pod koniec grudnia planowany jest przyjazd Premiera 
R.P. Stwierdził, że miasto otrzymało dofinansowanie na wykonanie lodowiska 
 w wys.300.000 złotych z Ministerstwa Sportu.
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem, czy radni otrzymają po 1 egz.
książki.” Roczniki Łowickie”.
Radny T. Żaczek - poinformował, że radni otrzymają po 1 egz. ksiązki. 
Podziękował Radnym i Burmistrzom Miasta za środki finansowe przeznaczone na 
opublikowanie Roczników Łowickich oraz stwierdził, że ma nadzieję, że w budżecie miasta 
na 2011 rok zostaną ujęte kwoty na ten cel. 
                              Radni otrzymali książki.
Radna J. Głowacka - zwróciła się z propozycją do Przewodniczącej Komisji Społecznej, aby 
osoby pracujące przy wydawaniu i opracowaniu Roczników Łowickich wyróżnić pismem, 
dyplomem lub wystąpić o nadanie odznaczenia państwowego.

Ad. 8. 

Radny R Szmajdziński -  zwrócił się z prośbą, aby Burmistrz Miasta wystąpił do ŁSM
o interwencję w sprawie niskich temperatur w mieszkaniach na Osiedlu Kostka w blokach 
Nr.1,10,12.
Przewodniczący Rady Miejskiej-  zwrócił się z zapytaniem, którzy radni nie chcą, aby ich 
numery telefonów były ujęte na stronie internetowej.
                  Zgłosili się Radni: Grzegorz   Michalak 
                                                 Ewa           Zbudniewek 
                                                 Grzegorz   Durka 
                                                 Jan            Kośmider
                                                 Tomasz    Charążka 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - zaapelował do Radnych o terminowe składanie 
oświadczeń  majątkowych   w  ciągu  30  dni  od  daty  ślubowania  Radnych  oraz  podania 
numerów kont do Wydziału Finansowego.
Radny R. Wójcik - zwrócił się z prośba o przedstawienie odpowiedzi do Rady Rodziców 
z Przedszkola Nr 7 w Łowiczu.
Burmistrz Miasta -  poinformował, że w dniu 24 listopada 2010 roku wpłynęło pismo 
od Rady Rodziców z Przedszkola Nr 7 w Łowiczu na  które została udzielona odpowiedź 
i przesłana w dniu 14 grudnia 2010 roku.
            Burmistrz Miasta odczytał treść odpowiedzi na pismo.
                        / stanowi załącznik /
Burmistrz Miasta poinformował, że jest problem z odpłatnością za przedszkole, jeśli dziecko 
przychodzi do Przedszkola o 7 49 lub zabierane jest o 16 05

Za 11 min. płaci się podobnie jak za całą godzinę.
Stwierdził,  że  utrzymanie  1  dziecka  w  przedszkolu   kosztuje  miasto  około  550  złotych 
miesięcznie, a rodzice płacą przeciętnie 200 - 220 złotych. Różnica jest około 300 złotych.
Radny R.Szmajdziński - zwrócił uwagę, że pismo skierowane było do  wiadomości 
do Rady Miejskiej i powinni Radni być z nimi zapoznani. 
Przewodniczący Rady Miejskiej- poinformował, że pismo znajduje się w BRM i można się 
zapoznać z jego treścią.
Stwierdził, że w przyszłości Radni będą zapoznawani z treścią pism kierowanych do Rady 
Miejskiej .
 
Ad. 9.

Przewodniczący  Rady Miejskiej poinformował, że następna Sesji Rady Miejskiej 
planowana jest na 28 grudnia 2010 roku godz. 13-ta.
Zaapelował do Radnych, aby o godz. 12-tej odbyły się posiedzenia  wszystkich Komisji.
Radni otrzymali zaproszenia na  V Sesje Rady Miejskiej wraz z projektami uchwał.

Ad.10.

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Miasta  złożyli Radnym życzenia  
z okazji Świąt Bożego Narodzenia.
Na tym zakończono obrady  IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:                               Sekretarz  Sesji:                           Przewodniczący Rady 

Alicja Dutkiewicz                          Dariusz  Dzik                                 Henryk Zasępa 

11


